
Protokoll fört vid Nordviks Sa mfiillighetsförenings o rdinarie å rs möte
2018-08-19 i ForshäIla bygdegård

§1 Mötets öppnande

Ordftirande Joakim Torge öppnade årsmötet oeh hälsade alla välksmna.

§2 Val av mötesordftirande och sekreterare

Till mötesordftirande valdes Joakim Torg6 och till sekreterare Daniel Dahlman

§3 Dagordrringen godkändes

Förtechning över närvarande medlemmar

Fömeckning över närvarande medlemmar upprättades. (23st närvarande) se Bilaga I

§4 Val av justerare

Till protokolljusterare valdes Simon Jonsson och Anders Löfgren.

§5 tr(allelse till år.smötet

Frågan om att kallelsentillårsnrötet sketti behörigordning (dvs viaFacebook, hemsidan och
anslag) besvarade mötesdeltagarna medja.) Bilaga 2

§6 Förvaltningsberättelse

Ordföranden gick igenom forvaltningsberättelse och den godkändes av mötesdeltagarna. Bilaga 3

§7 Revisionsberättelse

Olle Höglund ftiredrog revisionsberättelsen ooh tillstyrkte ansvarsfrihet {är styrelsen. Därefter
bevi§ade årsmötet ansvarsfrihet. Bilaga 4

§8 Inkomna motioner och iirenden

Inga motioner eller ärenden hade inkommit till årsrnötet.

§9 styrelsens försla g till åtgärd er a rbetsåret 20 lB*}alg sa mt styrelsens
kostnadsersättning.

styrclsen informerar om kommande projekt och underhälsarbeten på vägnätet.
Förstärkning och ny beläggning på Skärets bryggväg planeras att utforas under 2019.
Styrelsen vill starta p§ektering och utftirande av sn gång och cylcelväg låings Skåirets infart
med start 2019 och färdigställande efter godktind förrättning.
Gc vägen längs skärets infart diskuteras och frågan kring eventuell omröstning tas upp. Detta
resultorar i att styrelsen på sedvanligt sätt far beslutsrätt att genomföra projekteri"g -åh
utftirande av Cc väg inom ramen ftir styrelsens budgetansvar.

Vi fortsätter med det pågående arbetet kring våra g«inområden.

Inga ändringar i styrelsens kostnadsercättning utan den är fortsatt ll 3 av ett
inkomstbasbelopp ftir hela styrelsen och är självreglerande.



I

§ 10 Budgetförslag for 2O19-7020

Fdrstärrn-ing av budgeten genom att höja årsavgiften med l0okr per andel. Den nya avgiften
, är således 800.-åndel. Budgeten ärmed som bilaga till detta protokoll. Höjningen av avgiften

godkändes.

§ 1l §§relsevnl

Joakim To196, styretseordftirrnde (omvat t år)

Class Carlssonr ledemo{ (Omwl2 &r)

Daniel Dahlnnan, ledamot (Omyal 2 år)

§ara Johannesson, kassör (Kvarstår I år)

Therese Ömanr lodamot (Nyvat 2 år)

Björn Börn*tedt, styrel*esupplcant (Kvorstår I år)

Richard Joneson, r§relsesupplernt (Kvarstår I år)

Thqese lYa§ehorn, styrelsesuppleant (Nyval 2 år)
j

§12 Revisorsval

Ollc IIögIund (Omval 2år)

Peter §ylr6n (Kv*'står 1år)

i

Anders §elling §uppleent (Omval2 år)

§13 Val av vdberedning

Bruno Karlsen (Kvmstår I år)

Kurt Hansson (I{'»ar*t&r I år)

Owe Lundell, sammankallande (Onval2 år)

§l 4 Protokolljusterlqg

Justering av protokollet sker hos Daniel Dahlman



§fS Övriga frågor

Frågan om vad respektive grcinområde skall och far göra uppkom och enklare skötselplan tas
fram av styrelsen.

Frågan om återställning och röjning av stigar efter stormar kom upp.

Våra stadgar och karlor över grönområdesansvar läggs upp på homsidan.

Yåra 3O-skyltar på anslagstavloma är smä kan man satta uppen större bredvid?

Provisorlsk väg mellan Lidvägen och Petersburgsvägon behålls men spärras.

§16 Nästa årsmöte

Nästa årsmötes datum och plats beslutas under hösten

§17 Åvslutning

Ordförande Joakim ft,rklarade årsmötet avslutat och tackade deltagarna ftir visat intresse.
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OrdfrråndeJoakimTors

Yid protokollet

Daniel Datlman
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